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Protokół nr XVII/2000 
 z XVII Sesji Zwyczajnej 

Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 29 września 2000 r. 

 
 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – Pan Eugeniusz 
Gajewski – na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził 
prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie 
Przewodniczący powitał przybyłych gości zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Po czym Przewodniczący udzielił głosu Wicestaroście – Panu Markowi 
Panek, który w imieniu Zarządu Powiatu zaproponował zdjęcie z porządku 
obrad sesji pkt. 12, a w pkt. 5 przyjęcie poprawionej wersji projektu Uchwały 
zawartego na druku nr 192 A. Następnie również w imieniu Zarządu Powiatu 
Pani Gabriela Lisius zaproponowała zmianę w pkt. 10 porządku obrad numeru 
druku na 188 A.   

W związku z tym, że innych uwag nie zgłoszono Przewodniczący 
zarządził głosowanie nad porządkiem obrad z zaproponowanymi zmianami, 
który został przyjęty jednogłośnie. 

 W dalszej części Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z XVI 
Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 25 sierpnia 2000 r. w 
związku z tym, że Radni uwag nie zgłosili Przewodniczący ogłosił głosowanie, 
w którym 48 obecnych członków Rady jednogłośnie przyjęło niniejszy protokół. 
 
Ad.2. 
 Następnie Przewodniczący zaprosił obecnych na wystawę z okazji  
20-lecia Solidarności w Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – 
Pomorskiej w Wejherowie oraz na spotkanie z posłem Jackiem Rybickim, które 
odbędzie się dnia 2 października br. o godz. 17.00. 
 
Ad.3. 
 Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami (załącznik nr 3) przedstawił 
Starosta Powiatu – Pan Grzegorz Szalewski. Ponadto przekazał pozdrowienia od 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, który zobowiązał się przybyć na sesję po 
przygotowaniu przez Powiat wniosków Sapard. 
 
Ad.4. 

W punkcie, dotyczącym debaty na temat stanu rolnictwa i obszarów 
wiejskich oraz analizy powiatowego rynku pracy powiązanej z metodami 
przeciwdziałania bezrobociu wystąpili kolejno: 
 Kierownik Terenowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego – mgr inż. Andrzej 

Kalinowski, którego wystąpienie stanowi załącznik nr 4; 
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 Kierownik Powiatowego Urzędu Pracy - Leonid Lech, którego wystąpienie 
stanowi załącznik nr 5; 

 Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Ochrony 
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego - dr inż. 
Kazimierz Sumisławski, który dziękując za zaproszenie na sesję, zachęcał do 
dyskusji na temat obszarów wiejskich i poprawienia działalności 
informacyjnej związanej z dostosowaniem rolnictwa w Polsce do kryteriów 
Unii Europejskiej. Pan Kazimierz Sumisławski stwierdził, że w Polsce 
konieczne są następujące kierunki rozwoju rolnictwa: 
- wielofunkcyjność – czyli możliwość zmiany produkcji rolnej oraz pracy 

nawet poza rolnictwem lecz na obszarach wiejskich, 
- ochrona środowiska – uwzględniają ją wszystkie programy Unii 

Europejskiej, 
- równowaga – obszary wiejskie powinny być równomiernie zamieszkałe, 
- integracja – gospodarstwa typowo rolne nie mają przyszłości, a łączenie 

kilku gospodarstw daje możliwości na lepsze wyniki; 
Po czym Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwę, jednocześnie 

informując o wystawie w sali konferencyjnej prac z I Powiatowego Pleneru 
Twórców Ludowych i Nieprofesjonalnych Powiatu Wejherowskiego oraz 
wizerunków Starostów Powiatu Wejherowskiego wykonanych przez Pana 
Macieja Tamkuna. 

Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady, udzielając głosu 
kolejno: 
 Prezesowi Pomorskiej Izby Rolniczej – Jerzemu Świerczek, który dziękując 

za zaproszenie na debatę zachęcał do dyskusji o sytuacji rolnictwa, która 
zdaniem mówcy stabilizuje się. Ponadto poinformował, iż Województwo 
Pomorskie zajmuje pierwsze miejsce w skupie zbóż. Również uważa, że  
14 dniowe terminy zapłat mają korzystny wpływ na sytuację rolnictwa. 
Natomiast odnośnie pracy Pomorskiej Izby Rolniczej przekazał biuletyn 
informacyjny, stanowiący załącznik nr 6. Zdaniem mówcy niepokojąca jest 
sytuacja mleczarni w Województwie Pomorskim, które rywalizują miedzy 
sobą. Podziękował Staroście za udział Powiatu w programie Wiejski Lider 
oraz przekazał pozdrowienia od Kwidzyńskiej Rady, w której zasiada.  

 Dyrektorowi Wydziału Rolnictwa i Infrastruktury Wsi Pomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego - dr inż. Sławomirowi Niecko, który również podziękował 
za zaproszenie na sesję. Po czym przybliżył dane o zrekompensowaniu 
skutków klęski suszy: 
- ogółem w Województwie Pomorskim zostało poszkodowanych 11570 

rolników, z tego w Powiecie Wejherowskim 260 osób, 
- ogółem straty w Województwie Pomorskim oszacowano na  

121.000.000 zł, z czego w Powiecie Wejherowskim 3.250.000 zł, 
- w Województwie Pomorskim ogółem o kredyty klęskowe ubiegało się 

5400 rolników, w tym w Powiecie Wejherowskim 211 osób, 
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- łączna kwota, o którą ubiegają się rolnicy, to 80.000.000 zł, a w Powiecie 
Wejherowskim 3.000.000 zł. 

 Delegatowi Krajowej Izby Rolniczej – Jackowi Michałowskiemu, którego 
wystąpienie stanowi załącznik nr 7. 

 Przewodniczącej Klubu Przymierze Społeczne – Stanisławie Bujanowicz, 
której wystąpienie stanowi załącznik nr 8. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
 Radny Stanisław Krawiec, którego wystąpienie stanowi załącznik nr 9, 
 Starosta – Grzegorz Szalewski podziękował w imieniu Zarządu Powiatu za: 

- liczne przybycie na sesję i ciepłe słowa oraz za wskazanie kierunków 
działań, w jakich powinien podążać samorząd Powiatu Wejherowskiego, 

- przygotowanie debaty przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska oraz jej Przewodniczącemu. 

Ponadto zobowiązał Zarząd i Radę Powiatu do wspólnej pracy nad 
wnioskami zgłoszonymi podczas sesji, a mianowicie: 
- wprowadzenie do planów operacyjnych, do strategii Powiatu 

Wejherowskiego spraw rolnych, 
- wypracowanie takich kierunków działania, które umożliwią powstanie na 

terenie Powiatu Wejherowskiego zdrowych, rodzinnych gospodarstw, od 
wieków zakorzenionych na terenie Powiatu. 

Rada Powiatu Wejherowskiego realizuje: 
- podwyższenie wykształcenia na terenach wiejskich, po przez otwieranie 

szkół na terenie gmin, między innymi Liceum Techniczne w Strzepczu. 
Ponadto istnieje zamiar utworzenia nowej szkoły średniej na terenie 
Gminy Szemud, 

- działania, które przyczyniły się do poprawy infrastruktury, a w  
szczególności poprawa stanu dróg w Powiecie Wejherowskim, 

Odnośnie wypowiedzi o krytycznym wpływie reform na przełomie lat 80-90 
Starosta stwierdził, że nie mają wpływu na stan rolnictwa zmiany 
polityczne, które były koniecznością. 
Zdaniem Starosty powyższa debata dała Zarządowi Powiatu i całej Radzie 
informacje o konieczności wykonania takich prac, które poprawią sytuację w 
gospodarce rolnej na terenie Powiatu Wejherowskiego.  

 Przewodniczący Rady zobowiązał Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska do podjęcia stanowiska na kolejną sesję, na podstawie powyższej 
dyskusji.   

Po czym Przewodniczący podziękował za udział w sesji wszystkim 
zaproszonym gościom, a za przygotowanie debaty - Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz jej Przewodniczącemu – Panu Jerzemu 
Zielonce, ogłaszając 5 minutową przerwę. 
 
Ad.5. 

Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący, udzielając głosu 
Skarbnikowi Powiatu – Pani Janinie Szalskiej, która przedstawiła projekt 
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Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2000 – druk nr 192 A. Następnie Radny Jerzy Zielonka złożył wniosek o 
wykreślenie z załącznika 3 w dziale 70 pkt. 3 Wydatki, który wycofał po 
uzyskaniu wyjaśnień od Pani Janiny Szalskiej.   
 Członkowie Rady nie zgłosili uwag do niniejszego projektu. Wobec 
powyższego Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, w którym 48 obecnych 
członków Rady głosowało w następujący sposób: za 47 głosów, wstrzymała się 
od głosu 1 osoba. Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
Ad.6. 
 Kolejny projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
zmiany Uchwały Nr X/114/99 z dnia 16 grudnia 1999 r. w sprawie utworzenia 
środków specjalnych w jednostkach organizacyjnych – druk nr 193 – 
przedstawiła również Pani Janina Szalska.  

Wobec braku uwag do wyżej wymienionego projektu Uchwały 
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 48 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej Uchwały. Uchwała została 
przyjęta. 
 
Ad.7.  

Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty - druk nr 184.  

Po czym Radny Józef Reszke stwierdził, że: 
- § 1 ust. 2 powinien być wykreślony; 
- § 7 powinien zawierać termin wejścia w życie Uchwały z mocą 

obowiązującą od 1 sierpnia 2000 r.; 
- § 8 nie powinien być ujęty w treści Uchwały. 
Wyjaśnień udzieliła Pani Alina Mańdziuk – Radca Prawny odnośnie: 
- § 1 ust. 2 – zachowano tradycję z poprzedniej Uchwały, ustalającej 

wynagrodzenie Starosty. W momencie zmiany stawek w tabelach, 
wynagrodzenie Starosty ulega automatycznie zmianie, bez zmiany Uchwały 
Rady; 

- § 7 – generalnie ustawa, ograniczająca wynagrodzenie pracowników 
samorządowych i rozporządzenie o pracownikach samorządowych weszły w 
życie z dniem 1 sierpnia br. Z punktu widzenia prawa zapis zawarty w 
niniejszym paragrafie nie jest sprzeczny z prawem, ponieważ na podjęcie 
Uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Rada ma 3 miesiące. 
Prawo nie powinno działać wstecz, ale zaproponowana przez Radnego 
zmiana może zostać uchwalona przez Radę (Radczyni jest przeciwna 
niniejszemu zapisowi); 

- § 8 – również zachowano tradycję z poprzedniej Uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Starosty, a wykreślenie niniejszego paragrafu jest zgodne z 
prawem i zależne od woli Rady. 
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Wobec powyższego Starosta – Pan Grzegorz Szalewski zaproponował 
autopoprawki Zarządu, dotyczące: 
- zmiany treści § 7, a mianowicie:  

„Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia  
1 sierpnia 2000 r.” 

- wykreślenia z Uchwały § 8 i przeniesienie jego treści do uzasadnienia.  
Wówczas Radna Elżbieta Rogala – Kończak złożyła wniosek, który został 
przyjęty jako autopoprawka Zarządu Powiatu, zmieniający treść w § 1 ust. 2 
następująco:  
„Składniki wynagrodzenia określone w ust. 1 ppkt. 1 i 2 podlegają 
automatycznemu wzrostowi w przypadku każdorazowej zmiany stawek 
określonych w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2000 r. w 
sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. Nr 61,  
poz. 707).” 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący ogłosił głosowanie nad 
projektem Uchwały z autopoprawkami Zarządu Powiatu, w którym 48 obecnych 
członków Rady głosowało w następujący sposób: za 40 głosów, wstrzymało się 
od głosu 8 osób. Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów.  
 
Ad.8.  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Dyrektorowi Zarządu 
Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego – Panu Januszowi Nowak, 
który przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
nabycia nieruchomości - druk nr 189. Również w imieniu Zarządu Powiatu 
mówca wprowadził autopoprawkę do § 3, zmieniając jego treść w następujący 
sposób: 
„Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu Wejherowskiego.” 
Ponadto Pan Janusz Nowak poinformował, że przewidywany koszt zakupu 
wyniesie około 25 tys. zł. 

Wówczas Radny Józef Reszke stwierdził, iż do projektu Uchwały 
powinna być załączona mapka ewidencyjna gruntów wymienionych w § 1. 
Ponadto Radny uważa, iż na przyszły rok budżetowy należy przygotować 
koncepcję remontów i modernizacji dróg wybranych przez Komisję Polityki 
Gospodarczej, aby niniejsze drogi były znaczące dla Powiatu. Zdaniem Radnego 
Zarząd Powiatu, a nie władze gminne powinny decydować o budowie dróg.  

Wobec powyższego Radny Krzysztof Krzemiński – Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej poinformował, iż budowa niniejszej drogi była w 
planowana w 1999 roku, a działki wymienione w § 1 mają być przeznaczone 
jedynie pod budowę drogi. Natomiast zdaniem Radnego Wiesława Sikory dla 
mieszkańców Gminy Szemud niniejsza droga odgrywa znaczącą rolę. Po czym 
Starosta stwierdził, że powyższa dyskusja nie jest potrzebna, ponieważ Rada 
Powiatu Wejherowskiego przyjęła koncepcję budowy dróg na lata 1999-2000.    

Natomiast zdaniem Radnego Dariusza Rytczak jeżeli grunty należą do 
osób prywatnych to § 2 powinien być wykreślony. Dyrektor Zarządu 
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Drogowego wyjaśnił, iż prowadzono negocjacje z właścicielami gruntów, 
podczas których doszło do porozumienia, co zawarte jest na pisemnych 
oświadczeniach. Po czym Radna Elżbieta Rogala – Kończak zaproponowała  
w § 2 dopisać po wyrazie „ceny” słów „nie wyższej niż”. Zdaniem Radcy 
Prawnego – Pani Aliny Mańdziuk powyższy zapis mógłby spowodować 
wywłaszczenie gruntów. Następnie Starosta zaproponował zainteresowanym 
Radnym wraz z Dyrektorem Zarządu Drogowego udział w negocjacjach 
cenowych z właścicielami gruntów.    

W związku z tym, że innych uwag nie zgłoszono Przewodniczący ogłosił 
głosowanie nad projektem Uchwały z autopoprawkami, w którym 48 obecnych 
członków Rady głosowało w następujący sposób: za 45 głosów, wstrzymały się 
od głosu 3 osoby. Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów.  
  
Ad.9. 

Następnie Pani Gabriela Lisius w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła 
projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia Wyższej Szkoły Zawodowej w Wejherowie, zawarty na druku  
nr 187. 

Ponownie wobec braku uwag do wyżej wymienionego projektu Uchwały 
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 48 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej Uchwały. Uchwała została 
przyjęta. 
 
Ad.10. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 
regulaminu przyznawania Stypendium Starosty Wejherowskiego - druk  
nr 188 A – w imieniu Zarząd Powiatu przedstawiła również Pani Gabriela 
Lisius. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Markowi Labudzie, który 
poinformował, że zdaniem członków Komisji Organizacyjno-Prawnej niniejszy 
projekt wymaga dopracowania merytorycznego, ponieważ jest on bardzo 
ogólnikowy. Wówczas Pani Gabriela Lisius wyjaśniła, że Zarząd Powiatu 
zapoznał się z wnioskami Komisji Organizacyjno-Prawnej, ale nie chce 
uszczegółowiać omawianego regulaminu i projektu Uchwały. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący ogłosił głosowanie nad 
projektem Uchwały z autopoprawkami Zarządu Powiatu, w którym 48 obecnych 
członków Rady głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej Uchwały. 
Uchwała została przyjęta. 

 
Ad.11. 

Po czym Przewodniczący Rady udzielił głosu Sekretarzowi Powiatu – 
Panu Jackowi Lass, który przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego o zmianie Uchwały Nr XII/132/2000 zmieniającą Uchwałę  
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Nr IV/37/99 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 2.03.1999 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Powiatu - druk nr 191.  

Do powyższego projektu nie wniesiono uwag, a w przeprowadzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu 48 obecnych członków Rady głosowało 
jednogłośnie za przyjęciem niniejszej Uchwały. Uchwała została przyjęta. 

 
Ad.12. 
  
  W dalszej części Przewodniczący zwrócił się do Radnych z zapytaniem o 
uwagi do sprawozdania Zarządu z prac między sesjami, które wyraził jedynie 
Pan Jerzy Liszniański. Radnego zainteresowały w pkt. II ppkt. 11, 12 i 13, 
dotyczące porozumień z Gminami Linia i Szemud oraz kwotę dotacji na 
likwidację zastoiska wody w miejscowości Niepoczołowice. Starosta wyjaśnił, 
że gminy same wystąpiły o zawarcie porozumień, w ramach których otrzymają 
dotację przewidzianą w budżecie powiatu (Gmina Szemud – 22 tys. zł, Gmina 
Linia – 20 tys. zł) na utrzymanie zimowe dróg powiatowych z ich terenu. 
Pozostałe gminy z powiatu mogą również wystąpić o zawarcie podobnych 
porozumień. Natomiast w miejscowości Niepoczołowice należy podwyższyć 
nawierzchnię drogi powiatowej, aby nie zalewała ją woda (przewidziany koszt 
przewidziany w budżecie powiatu w dziale roboty interwencyjne na powyższe 
wynosi ok. 50 tys. zł, pozostałe koszty związane z inwestycją poniesie Gmina 
Linia). Szczegóły, dotyczące powyższej inwestycji wyjaśni Dyrektor – Janusz 
Nowak.  
 
Ad.13. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu następującym Radnym: 
 Krzysztof Krzemiński uważa, że Uchwała podjęta przez Radę wpłynęła źle 

na sytuację w służbie zdrowia, ponieważ w Redzie jest tylko dwóch lekarzy 
pierwszego kontaktu; 

 Tadeusz Ptach odnośnie Uchwały w sprawie Stypendium Starosty uważa, że 
jedna osoba nie powinna otrzymać w przeciągu roku dwa stypendia;  

 Piotr Mazurowski zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu i Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, dotyczącym monitorowania skutków 
społecznych wywołanych wprowadzeniem Uchwały na poprzedniej sesji w 
sprawie wynagradzania nauczycieli z mocą obowiązującą od 1.01.2000 r.; 

 Józef Reszke przedstawił list od Pana Zbigniewa Krzywosińskiego, 
dotyczący przywożenia nietrzeźwych osób do szpitala po zlikwidowaniu 
Izby Wytrzeźwień. Zdaniem mówcy Rada Powiatu powinna podjąć decyzję o 
likwidacji niniejszej placówki; 

 Przewodniczący Rady poinformował zebranych o otrzymaniu do wiadomości 
pisma od dyrektora szpitala w Wejherowie; 
Wobec powyższych zapytań Starosta wyjaśnił, iż: 
- Stypendium Starosty ma być przyznawane jednorazowo nie tylko 

wybitnym uczniom przez Zarząd Powiatu i Komisję Stypendialną; 
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- Utrzymywanie Izby Wytrzeźwień przez Powiat jest zbyt kosztowne, 
wobec czego na najbliższą sesję zostanie przygotowana Uchwała, 
dotycząca zlikwidowania niniejszej placówki; 

Następnie Wicestarosta poinformował, że do końca października zostaną 
zgromadzone umowy z Kasą Chorych, a od 1 listopada samodzielne ZOZ-y 
będą odpowiedzialne za dostarczanie opieki zdrowotnej w wystarczającym 
zakresie. Za zaistniałe sytuacje mówca przeprosił w imieniu Zarządu 
Powiatu. 
Dodatkowo Radna Gabriela Lisius wyjaśniła, że Uchwała w sprawie 
wynagradzania nauczycieli musiała być podjęta z mocą obowiązującą od  
1 stycznia br., ponieważ jest ona aktem wykonawczym do Karty 
Nauczyciela; 
Odnośnie zapytania Radnego Józefa Reszke głos - zabrał Andrzej 
Zieleniewski, informując o zaplanowanym spotkaniu, podczas którego 
zostanie rozwiązany problem zawożenia osób nietrzeźwych do szpitala. 

    Następnie Radny Tadeusz Ptach zwrócił się z pytaniem, dotyczącym 
korzystania z usług stomatologicznych nieodpłatnie. Starosta stwierdził, iż 
powyższe pytanie nie dotyczy Zarządu Powiatu, lecz wyjaśnił, że każdy 
ubezpieczony ma prawo korzystać nieodpłatnie z usług lekarza, mającego 
umowę z tą samą kasą chorych, co pacjent. Chory musi posiadać jedynie 
książeczkę RUM. Natomiast za specjalne usługi np droższa pląba pacjent musi 
zapłacić. 
 Po czym głos zabrał Radny Stanisław Krawiec, zwracając się z 
wnioskiem do Zarządu Powiatu o ponowne rozpatrzenie, w oparciu o istniejące 
prawo, Uchwały w sprawie wynagradzania nauczycieli. Również Radny Piotr 
Mazurowski stwierdził, iż nie otrzymał odpowiedzi na pytanie, dotyczące 
monitorowania nastrojów społecznych spowodowanych wejściem w życie 
Uchwały o wynagradzaniu nauczycieli. Wówczas Starosta stwierdził, iż 
wystąpienie przedmówcy jest polityczne. Natomiast niezgodne z prawem zapisy 
w omawianej Uchwale Radni powinni zgłaszać członkowi Zarządu, 
zajmującemu się sprawami związanymi z edukacją. Następnie głos zabrała 
Radna Elżbieta Rogala-Kończak, stwierdzając że wystąpienie Radnego 
Mazurowskiego nie było polityczne, ponieważ Radni otrzymują informacje ze 
szkół specjalnych o odbieraniu nauczycielom dodatków. Wobec licznych 
niejasności Starosta zaprosił zainteresowanych Radnych na spotkanie. Ponadto 
Radny Wiesław Sikora poinformował, że nauczycielom szkół specjalnych 
odebrano dodatki, bez zawarcia z nimi nowych umów o pracę.  
 Ponownie głos zabrał Radny Józef Reszke, stwierdzając że spotkanie, o 
którym mówił Radny Andrzej Zieleniewski, powinno odbyć się natychmiast po 
zawarciu porozumienia o likwidacji Izby Wytrzeźwień w Wejherowie. Starosta 
wyjaśnił, iż żadne z miast wielkości Wejherowa nie ma Izby Wytrzeźwień, a 
osoby nietrzeźwe odwożone będą przez policję do Izby Wytrzeźwień w Gdyni. 
 Nawiązując do wynagrodzeń nauczycieli Pani Gabriela Lisius 
poinformowała,  że Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki monitoruje 
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przebieg wypłacania wynagrodzeń nauczycielom i nie zauważono żadnych 
sprzecznych z prawem zachowań. Po czym głos zabrał Radny Stanisław 
Krawiec, prosząc o wystosowanie na piśmie powyższego, ponieważ zdaniem 
Klubu SLD zostało naruszone prawo przez wprowadzenie nowych regulaminów 
wynagradzania nauczycieli. Starosta i Radca Prawny poprosili o konkretne 
sformułowanie w jakim zakresie zostało naruszone prawo. Wobec powyższego 
Radny Piotr Mazurowski powiadomił zebranych, iż sprecyzuje i przedstawi na 
piśmie wszystkie informacje o naruszeniu prawa po wejściu w życie Uchwały, 
dotyczącej wynagradzania nauczycieli. Przewodniczący Rady poparł pisemną 
formę interpelacji Radnego. 
 
Ad.14. 
  Następnie Radny Wiesław Szczygieł zwrócił się do projektodawców 
Uchwał o nie odczytywanie ich treści lecz o rozwinięcie uzasadnienia, by 
przybliżyć Radnym zasadność podjęcia niniejszych aktów. 
 Również Radny Józef Reszke zwrócił się z wnioskiem do 
Przewodniczącego Rady o zawarcie w umowie o pracę ze Starostą 
sformułowania: „powyższe wprowadza się za porozumieniem stron”. 
 Przewodniczący Rady przyjął powyższe informacje do wiadomości oraz 
powiadomił Radnych o rozpoczęciu się Targów Rolniczych w Lubaniu.  
  
Ad.15 
 Po czym Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia XVII Sesji 
Zwyczajnej o godzinie 14.30. 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego, 
2. Lista Zaproszonych gości na XV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego,  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami, 
4. wystąpienie Kierownika Terenowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego – mgr inż. 

Andrzeja Kalinowskiego, 
5. wystąpienie Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy - Leonida Lecha,  
6. biuletyn informacyjny Pomorskiej Izby Rolniczej, 
7. wystąpienie Delegata Krajowej Izby Rolniczej – Jacka Michałowskiego, 
8. wystąpienie Przewodniczącej Klubu Przymierze Społeczne – Stanisławy Bujanowicz, 
9. wystąpienie Radnego Stanisława Krawiec. 
 
 
 
 

Protokołowała:     Posiedzeniu przewodniczył: 
 

 Dominika Michalska 
 


